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RIVET Protokoll Styrelsesammanträde tisdag 2023-11-28 

  

Ordföranden öppnade dagens möte med att hälsade alla välkomna.  

Mötet hölls i ett konferensrum i V2 på Ringhals. 

  

1. Föregående mötesprotokoll  

  

Protokoll från styrelsemöte 2023-10-16 gicks igenom och lades till handlingarna.  

  

2. Rapporter och skrivelser 

 

Inbjudan till Hallands bildningsförbund till en Uppspelsdag inför 2024. 

Åke planerar att deltaga för RIVET. Åke fick förhinder att deltaga. 

Länk till Hallands bildningsförbund utskickad till styrelsen. 

 

Se även aktivitetslistan i Dropbox. 

  

3. Ekonomi   

 

Fortfarande oförändrat gott ekonomiskt läge. 

Diskussion om att skapa ett fasträntekonto för att få bättre ränta på delar av tillgångarna. 

Beslut på att avvakta vidare åtgärder tills nästa styrelsemöte. 

 

4. Medlemsläget  

  

I dagsläget har RIVET 277 medlemmar. 

En del strul med ny medlemmar som inte får återkopplingen på sina ansökningar. 

Åke och Nils undersöker om det kan vara något fel med mailadresser. 

 

5. Program/Mötesplan 2023 och framåt 

 

Flytta genomförda aktiviteter till den befintliga historiska listan. (Nils) 

I den nya aktivitetslistan flyttas genomförda aktiviteter först till en historisk flik. 

Nils och Monica flyttar sedan till Dropbox och hemsidan. 

 

Vårens och höstens verksamheter, se aktivitetslistan i Dropbox. 
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Genomförda aktiviteter i närtid: 

 

Samarbete med veteranföreningarna i Stenungsund och Trollhättan 

blir 2023-10-24 på Ringhals. 

En väl genomförd och uppskattad träff. Se anteckningar i Dropbox. 

 

Höstmöte 2023-11-02. 

Ett 70-tal deltagare fick en intressant och omväxlande förmiddag med en avslutande lunch. 

Björn Linde höll som vanligt ett mycket bra anförande för dagsläget inom Ringhals och 

Vattenfall. 

Efter Björn äntrade Lennart Palm scenen och tog med oss under golvet på svenska kyrkor. 

Lennarts mycket udda hobby är att inventera och kartlägga likkistor under kyrkor. Lennart 

visade ett axplock över hur det kan se ut. Det är främst adelsmän 

och kvinnor i kistorna alltså inte vem som helst i historiskt perspektiv. 
Lennart kommer gärna tillbaka med del två i sin forskning. 

Sanna Åkesson, VD sekreterare, är tillsvidare föreningens kontaktperson för Ringhals. 

 

I närtid: 

 

Julbord 2023-12-07. 

85 deltagare anmälda. 

 

Falkenbergsrevyn 2024-02-08. 

44 deltagare anmälda. 

Rita har bokat 50 biljetter till torsdag 2024-02-08.  

Deltagarantalet ska justeras och därefter ska faktura betalas senast 2023-12-08. 

Rita har även via Revyn bokat lunch på Bistro Grand i Falkenberg före revyn, 13.30. 

Ulf har bokat buss. 

Revystart 15.30. 

 

6. Webbfrågor  

  

Problem med Dropbox: 

De styrelsemedlemmar som har problem med överfull Dropbox kan lösningen var att skapa 

fler konton för privat bruk. 

 

7. Övriga frågor 

 

Föreningen brukar ge en Julgåva till olika organisationer. 

Styrelsen beslutade att Almers hus och Frälsningsarmén Varberg får dela på 5000 kr. 

 

8. Nästa styrelsemöte  

  

Nästa styrelsemöte tisdag 2024-01-23 kl.10.00 (lokal meddelas senare). 

 

Åke tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 

 

…………………………..   …………………………………..  

Magnus Bengtsson    Åke Wallin  

Protokollskrivare   Ordförande 

 


